
Z A P I S N I K 

sa 12. sjednice Općinskog vijeća općine Rugvica 

održane 16.07.2018. godine sa početkom u 8,00 sati 

u prostoriji Društvenog doma u Rugvici, Trg Josipa Predavca 1. 

 

Nazočni: gđa. Ana Munić, g. Stipo Rašić, g. Emil Majstorović, g. Branko Karamarko, g. 

Tomislav Jambrišak, gđica. Ivana Gavran, g. Marijan Matijević, g. Stipo Rajić, g. Marko 

Petek, g. Šimo Bilić, g. Danijel Šošić, gđa. Željkica Cesar, g. Željko Vojković, g. Robert 

Kostić, gđica. Amina Džombić. 

Ostali nazočni: g. Mato Čičak, općinski načelnik, 

 g. Nenad Jakšić, zamjenik općinskog načelnika, 

 g. Ivica Radanović, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela, 

 gđa. Slavica Kalaica, voditeljica poslova za prostorno 

   planiranje i komunalne djelatnosti, 

 gđa. Jasna Pleša, voditeljica računovodstva, 

 g. Mladen Glavač, referent za komunalne djelatnosti, 

 g. Nenad Haleuš, ravnatelj Dugoselske kronike, 

 g. Igor Đuran, novinar 01 Portala. 

Zapisničar: Mira Grebenar. 

 

Sjednicu otvara gđa. Ana Munić, predsjednica Općinskog vijeća, pozdravlja nazočne, 

utvrđuje da je sjednici nazočno svih 15 vijećnika, dakle postoji kvorum za pravovaljano 

donošenje odluka i predlaže nadopunu dnevnog reda točkama: 

- Odluka o sklapanju Sporazuma o suradnji Općine Rugvica i Grada Staroga Grada, 

- Zaključak o organizaciji manifestacije povodom dana općine Rugvica, 

- KUD „Posavka“ - Zaključak o organizaciji manifestacije „Pjesmom i plesom kroz 

Oborovo“, 

na način da to budu 10, 11. i 12. točka dnevnog reda, što Općinsko vijeće prihvaća, te 

se nakon glasovanja jednoglasno usvaja slijedeći 

 

D N E V N I   R E D 

1. Verifikacija zapisnika sa 11. sjednice Općinskog vijeća održane 06.06.2018. godine, 

2. Pitanja i prijedlozi, 

3. IV. Izmjene i dopune proračuna Općine Rugvica za 2018. godinu i projekcije za 2019. i 

2020. godinu, 

a) IV. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture i 

vodnih građevina za 2018. godinu, 

b) I. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2018. godinu, 

4. Odluka o određivanju naziva ulice  „2.gardijska brigada Gromovi“, 

5. Odluka o sufinanciranju mjesečnih karata za učenike srednjih škola, 

6. Odluka o sufinanciranju mjesečnih karata za studente, 

7. Odluka o prodaji parcele u poduzetničkoj (radnoj) zoni Rugvica – sjever, 

8. Odluka o sklapanju aneksa IV ugovora o koncesiji za skupljanje, odvoz i odlaganje 

otpada s područja Općine Rugvica,  

9. Odluka o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja u lokalne temeljne usluge – 

izgradnja dječjeg vrtića u Općini Rugvica, 

10. Odluka o sklapanju Sporazuma o suradnji Općine Rugvica i Grada Staroga Grada, 

11. Zaključak o organizaciji manifestacije povodom dana općine Rugvica, 

12. KUD „Posavka“ - Zaključak o organizaciji manifestacije „Pjesmom i plesom kroz 

Oborovo. 
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Ad. 1. 

g. Željko Vojković traži, s obzirom da je o njemu bilo više rasprave na prethodnoj 

sjednici, da se zapisnik nadopuni. 

Nitko se više ne javlja za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 

donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

Verificira se zapisnik sa 11. sjednice Općinskog vijeća održane 06.06.2018. godine uz 

predloženu nadopunu. 

 

Ad. 2. 

A) g. Emil Majstorović postavlja pitanje vezano uz natječaj za dječji vrtić u Jalševcu 

Nartskom, naime, ponuditelj je izabran, pa da se kaže kad vrtić počinje s radom i gdje se daju 

prijave. 

g. Mato Čičak odgovara da upisi počinju 16.07., a sve pojedinosti vezano uz vrtić i upise 

se nalaze na općinskoj stranici. Ono što je bitno, kaže, napravljen je dobar natječaj. 

Ekonomska cijena je 1.650,00 kuna, od toga 500,00 kuna plaćaju roditelji. Općina će u 

jedanaest mjeseci prihodovati oko 60.000,00 kuna od najma (5.700,00 kuna mjesečno). Još 

navodi da je to kvalitetan vrtić, roditelji su zadovoljni, 01.09. će početi s radom, upisati će se 

100-tinjak djece, te je njegovo mišljenje da će vrtić zadovoljiti sve potrebe. 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa je predsjednica zaključila raspravu po ovoj točci 

dnevnog reda. 

 

Ad. 3. 

g. Mato Čičak upoznaje nazočne da se vezano uz izmjene proračuna sastao Odbor za 

financije i proračun koji jednoglasno predlaže Općinskom vijeću da iste donese, kao i 

pripadajuće izmjene i dopune Programa gradnje i Programa održavanja. Ukratko daje bitne 

podatke o izmjenama a to su: 

- stavka gospodarenje otpadom - reciklažno dvorište povećava se sa 3.100.000,00 kuna 

na 4.100.000,00 kuna iz razloga što kod javnog natječaja za reciklažno dvorište nije u redu 

troškovnik. Tu smo stavku morali povećati da ne bi izgubili 2.600.000,00 kuna od Fonda za 

zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, 

- stavka uređenje trga kod mrtvačnice u Jalševcu Nartskom preimenovati će se u 

stavku „uređenje spomen obilježja u Jalševcu Nartskom“, 

- stavke sredstva za Mjesne odbore preimenovati će se u jednu stavku „radovi po 

naseljima po zahtjevima građana“, 

- dodati će se stavka „garaža za strojeve“ sa iznosom od 250.000,00 kuna. 

Sa ovim su se izmjenama trebali uskladiti i Program gradnje i Program održavanja 

komunalne infrastrukture za 2018. godinu. 

g. Željko Vojković postavlja pitanje u vezi načelnikove izjave da nije u redu bio 

troškovnik za reciklažno dvorište. 

g. Mato Čičak i g. Ivica Radanović pojašnjavaju da je zapravo troškovnik bio u redu, 

po njemu je natječaj objavljen, no, procjena je bila manja od iznosa ponuda svih ponuditelja 

(svi ponuditelji imali su oko 600.000,00 kuna veće ponude). Kako ne bi izgubili 2.600.000,00 

kuna moramo napraviti ovu izmjenu u proračunu. 

g. Marko Petek postavlja pitanje u vezi sufinanciranja poštanskog ureda u Oborovu, 

naime, u proračunu postoji ta stavka, a poštanski ured je zatvoren. 

gđa. Jasna Pleša odgovara da je tih 87.000,00 kuna obaveza iz prošle godine, ista je 

plaćena i tih troškova više nema. 
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 Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja 

jednoglasno donosi 

 

IV. Izmjene i dopune proračuna Općine Rugvica za 2018. godinu i projekcije za 2019. 

i 2020. godinu te 

a) IV. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

i vodnih građevina za 2018. godinu, 

 b) I.izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2018. godinu, 

sve prema tekstu u prilogu zapisnika. 

 

Ad. 4. 

gđica. Ivana Gavran, članica Odbora upoznaje nazočne da se sastao Odbor za 

imenovanje naselja, ulica i trgova, te jednoglasno donio odluku da se ulica u naselju Svibje, 

Novo Svibje imenuje u ulicu „2. Gardijske brigade Gromovi“. 

g. Emil Majstorović navodi da je taj prijedlog išao na inicijativu Udruge hrvatskih 

branitelja i invalida Domovinskog rata. Inače, 2. Gardijska brigada je osnovana 1991. godine 

u Trsteniku, a tu živi i jedan pripadnik te brigade. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 

donosi 

 

O D L U K U 

o određivanju naziva ulice  „2. Gardijska brigada Gromovi“, prema tekstu u prilogu 

zapisnika. 

 

Ad. 5. 

g. Ivica Radanović upoznaje nazočne da se radi o prijevozu učenika srednjih škola 

gdje mi sufinanciramo jedan dio, a sami učenici ostatak. Navodi da u 7. i 8. mjesecu nema 

potrebe za potpuno sufinanciranje s obzirom da u tom periodu nema škole. 

g. Željko Vojković pita da li su se cijene prijevoza povećavale, a g. Ivica Radanović 

odgovara da nisu, već su ostale iste. 

g. Mato Čičak navodi da je stanje sa “Čazmatransom” jako loše, ljudi zovu, bune se, 

pogotovo iz smjera Oborova. Kaže da moramo čekati novi zakon o komunalnom 

gospodarstvu gdje ćemo mi sami ili uz susjedne jedinice lokalne samouprave riješiti problem 

prijevoza do Zagreba. Pokaz je, kaže, preskup, usluga je loša i ljudi nisu sigurni da li će neka 

linija sutra uopće voziti. Čim se ukaže prilika, kaže, naći ćemo bolje rješenje. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 

donosi 

 

O D L U K U 

o sufinanciranju mjesečnih karata za učenike srednjih škola, prema tekstu u prilogu zapisnika. 

 

Ad. 6. 

g. Ivica Radanović napominje da je ovdje isto obrazloženje kao i u prethodnoj točci 

dnevnog reda. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 

donosi 

 

O D L U K U 

o sufinanciranju mjesečnih karata za studente, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
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Ad. 7. 

g. Ivica Radanović upoznaje nazočne da smo natječajem prodavali dvije parcele, za 

jednu smo dobili ponudu od firme “Dodir prirode”. Zainteresirani su za kupnju parcele od 

9120 m² po cijeni od 25,20 € po m², te su uplatili jamčevinu u iznosu od cca 300.000,00 kuna. 

Također navodi da se Povjerenstvo za razmatranje ponuda sastalo, suglasno je s ponudom, te 

predlažu Općinskom vijeću da donese odluku o prodaji. Još navodi da nakon donošenja 

odluke slijedi potpisivanje ugovora i parcelacija. Općina će ovom prodajom u proračun dobiti 

oko milijun osamsto tisuća kuna. 

g. Mato Čičak kaže da je ova firma jedan od najvećih uvoznika banana, te je ovo već 

druga prodana parcela, a stalni su upiti i kontakti i za druge parcele. Također navodi da smo 

99% prošli na natječaju za uređenje poslovne zone gdje ćemo sa izgradnjom cesta i 

infrastrukturom staviti u funkciju još oko 100 000 m² zemlje. Također ćemo, kaže, državnu 

zemlju staviti u građevinsko područje kako bi se i to moglo prodavati, te ako ovako 

nastavimo, kroz 2-3 godine riješiti ćemo problem sa kompletnim nogostupom na području 

općine. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 

donosi 

 

O D L U K U 

o prodaji parcele u poduzetničkoj (radnoj) zoni Rugvica-sjever, kč.br. 254/1 u k.o. 

Rugvica u površini od 9120 m², po cijeni od 25,20 € po m². 

Ovlašćuje se općinski načelnik za sklapanje kupoprodajnog ugovora temeljem kojeg 

se tvrtka DODIR PRIRODE obvezuje izvršiti parcelaciju zemljišta radi formiranja nove 

čestice. 

Tekst Odluke nalazi se u prilogu zapisnika. 

 

Ad. 8. 

g. Ivica Radanović upoznaje nazočne da smo zamoljeni od strane “Eko-flora”da 

ugovor o koncesiji produžimo za 2-3 mjeseca radi izdavanja uplatnica za 7.-10. mjesec 2018. 

godine, te slijedom navedenog koncesija ističe s 31.10.2018. godine. Još napominje da ćemo 

u 8. mjesecu raspisati natječaj za koncesiju za odvoz smeća. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 

donosi 

 

O D L U K U 

o sklapanju aneksa IV ugovora o koncesiji za skupljanje, odvoz i odlaganje otpada s 

područja Općine Rugvica, prema tekstu u prilogu zapisnika. 

 

Ad. 9. 

g. Ivica Radanović upoznaje nazočne da se radi o jednoj našoj odluci na koju su nas 

konzultanti upozorili s obzirom da na području Jalševca Nartskog planiramo ići sa novim 

dječjim vrtićem.  Inače, ovakve smo odluke već donosili za poslovnu zonu Rugvica-sjever. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

O D L U K U 

o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja u lokalne temeljne usluge-izgradnja 

dječjeg vrtića u Općini Rugvica, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
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Ad. 10. 

g. Mato Čičak ističe kako je ovo druga naša odluka o sklapanju prijateljastva, naime, 

nedavno smo sklopili Sporazum o suradnji sa općinom Odžak. Sad je prijedlog da isto 

napravimo i s gradom Stari Grad na otoku Hvaru. Smatra da se trebamo sprijateljivati, a isto 

tako bi trebali i KUD-ovi, te vatrogasci. Suradnja se treba uspostaviti radi daljnjeg razvitka i 

na obostranu korist, te da naša općina nadoknadi to što 25 godina nije imala niti općinu niti 

grad prijatelja. Na ovaj se način, smatra, općina može bolji razvijati, a sve udruge bolje 

djelovati. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 

donosi 

 

O D L U K U 

o sklapanju Sporazuma o suradnji Općine Rugvica i Grada Staroga Grada, prema 

tekstu u prilogu zapisnika. 

 

Ad. 11. 

Vezano uz proslavu dana općine g. Mato Čičak ističe da je vraćeno obilježavanje 

blagdana Velike Gospe u Jalševcu Nartskom, te smo za tu prigodu besplatno dobili vola kojeg 

ćemo peći na ražnju. DVD-u Savski Nart i Udruzi branitelja i invalida Domovinskog rata dali 

smo da to organiziraju, općina će pomoći na način da plati šator, bend, te angažirati nekog da 

ispeće vola. Nadalje, 31.08. biti će koncert Miroslava Škore, 01.09. KUD Hrvata BiH imati će 

manifestaciju, isti dan lovačko društvo Fazan imati će natjecanje u gađanju trapa za što smo 

osigurali pehare i medalje. 02.09. biti će kotličijada i brzinska vatrogasna vježba. 03.09. u 

suradnji sa školom biti će jedna predstava za osnovnoškolce i jedna za odrasle. 05.09. održati 

će se nogometna utakmica između općine Rugvica i MUP-a Zagrebačke županije, te 

natjecanje u pečenju roštilja. 08.09. biti će obilježavanje dana općine sa programom kao i 

svake godine, domjenak će biti u Designer Outlet Centru, a nakon toga u Rugvici otvaranje 

Ribarsko lađarskih večeri. 

g. Ivica Radanović naglašava kako je po prvi puta ova odluka koncipirana na ovaj 

način, nada se da će to policiju zadovoljiti, a ako neće onda će se za svaki događaj posebno 

zatražiti dozvola. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 

donosi 

 

Z AK L J U Č A K 

o organizaciji manifestacije povodom dana općine Rugvica, prema tekstu u prilogu 

zapisnika. 

 

Ad. 12. 

g. Mato Čičak upoznaje nazočne da KUD „Posavka“ organizira tradicionalnu 

manifestaciju „Pjesmom i plesom kroz Oborovo“, te je za istu potrebna ova odluka. Još 

navodi da će u Oborovu ići uređenje trga i gradnja nadstrešnice, te će iduće godine to biti 

spremno da ova manifestacija bude još bolja. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 

donosi 

 

Z AK L J U Č A K 

o organizaciji manifestacije „Pjesmom i plesom kroz Oborovo, prema tekstu u prilogu 

zapisnika. 
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g. Mato Čičak predlaže Povjerenstvu za organizaciju Dana općine, vezano uz dodjelu 

nagrada i priznanja zaslužnim pojedincima, da se isto dodijeli: 

1. Husarić Jadranku, bivšem direktoru Hrvatskih voda koji je puno toga napravio za 

ovaj kraj, te 

2. Popović Mariu, članu DVD-a Rugvica koji se puno angažirao u svim akcijama 

DVD-a, vatrogasaca, na dežurstvima. 

Njih dvoje predlaže za godišnju nagradu općine Rugvica. 

 

Predsjednica Općinskog vijeća zaključila je sjednicu u 8,45 sati. 

 

KLASA: 021-05/18-01/15 

URBROJ: 238/26-18-2 

 

Zapisničar:             PREDSJEDNICA 

                     OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

Mira Grebenar                        Ana Munić 


